
  

 

 

 

 

 

QATAR PRIMARY SCHOOLS CHESS CHAMPIONSHIPS  
23-26, April 2018 

 
بطولة الشطرنج للمدارس  منافساتالاتحاد القطري للشطرنج  للمشاركة في  يدعوكم

حاد والتي ينظمها الات ة بالبرنامج الاولمبي المدرسي النسخة الحادي عشرالابتدائية 

النموذجية  عمر بن الخطاب الثانيةبمدرسة  2018 أبريل 26-32خلال الفترة من 

 . للبنينالمستقلة 

 

Invitation: 
Qatar Chess Association (QCA), and QATAR SCHOOL SPORTS 
ASSOCIATION (QSSA) are honored to invite all primary schools in 
QATAR to participate in QATAR SCHOOLS CHESS CHAMPIONSHIPS - 
from 23-26, April 2018 which is going to be held at Omar Bin AlKhattab 
Boys Primary2 School. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 عشرة الحادية النسخة المدرسي الاولمبي بالبرنامج الشطرنج للمدارس الابتدائية بطولة

  2018أبريل    32-26 

 

 



Registration and conditions 

 

 The Qatar Primary Schools Girls’ Chess Championships under 12, will 
be held on Monday and Tuesday 23-24 April, at 8:30 am, please note 
that schools will be held responsible for the delay of their students. 

 The Primary Schools Boys’ Chess Championships under 12 ,will be held 
on Wednesday and Thursday 25-26 April, at 8:30 am please note that 
schools will be held responsible for the delay of their students.  

 The deadline for receipt the registration form is Thursday, April 19, 
2018. 

 Each school can participate in the tournament with a maximum of (5) 
five players along with the supervisor in-charge of the players.  

 The tournament is open for all primary schools in QATAR and there is 
no entry fee for the tournament but the supervisor in-charge of their 
students in the hosting school hall. 

 The QATAR CHESS ASSOCIATION and QATAR SCHOOL SPORTS 
ASSOCIATION shall award Trophies, prizes and medals to the 3 
winners in Individual Tournament boys and girls and first three 
places for School teams (the team are decided by choosing the best 
3 players with a highest points). 

 Time Control:  7 round Swiss system and each player will have 10 
minutes. 

 Event Place:  Omar Bin AlKhattab Boys Primary2 see address. 

 If you have any questions, you may contact by email only please on 
E-mail: qatarschoolchess@gmail.com 

 Please sent the registration form on qatarschoolchess@gmail.com 
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Chess Schools Tournament for Girls - Schedule Events 

 Events / المسابقة

 

 الجولات

Rounds 

 Time  التوقيت

/ 

 dayاليوم 

بطولة الشطرنج السريع  

 للطالبات

RAPID schools tournament 

2018 for girls 

Round 1 Start   8:30 am April 23 

Monday Round 2 Start   09:15 am 

Round 3 Start  10:00 am 

Round 4 Start  10:45 am 

Round 5 Start   8:30 am April 24 

Tuesday  Round 6 Start   09:30 am 

Round 7 

Final round 

Start   10:45 am 

 

Chess Schools Tournament for Boys  

 Events / المسابقة

 

 الجولات

Rounds 

 day  اليوم  Time التوقيت

 بطولة الشطرنج السريع للطلاب

RAPID schools tournament 

2018 for boys 

Round 1 Start   8:30 am April 25 

Wednesday Round 2 Start   09:15 am 

Round 3 Start  10:00 am 

Round 4 Start  10:45 am 

Round 5 Start   8:30 am April 26 

Thursday Round 6 Start   09:30 am 

Round 7 

Final round 

Start   10:45 am 

زيع وتوالجولة النهائية وحفل الختام 

  -  الميداليات

Ceremony 

for boys 

&girls 

Start  11:30 am April 26 

Thursday 

 

 



 والشروط  التسجيل والمشاركة

 24 – 23للفترة من   ، عام 12دون  تنطلق بطولة الشطرنج للمدارس الابتدائية للطالبات   /

صباحا بقاعة مدرسة عمر بن الخطاب الثانية الابتدائية النموذجية  8:30الساعة  4/2018

 المستقلة للبنين.

 26 - 25  للفترة من،  عام 12دون رس الابتدائية للطلاب فيما تنطلق بطولة الشطرنج للمدا 

صباحا بقاعة مدرسة عمر بن الخطاب الثانية الابتدائية النموذجية  8:30الساعة  4/2018/ 

 المستقلة للبنين أيضا.

  الأهلية  –)الحكومية  عام 12دون  مدارس قطر الابتدائية للبنات او للبنينطلاب يحق لكافة

 ( المشاركة في البطولة أعلاه .

  يقبل مشاركة اي مدرسة بدد ذل ولا 4/2018/ 19آخر موعد لقبول طلبات المشاركة يوم .  

 ( لاعبين 5يحق لكل مدرسة المشاركة بالبطولة ب ) ) كحد أقصى مع أعتماد فقط )لاعبات

 أدارة المدرسة و المشرف المسؤول على اللاعبين.

  التسجيل للاعبين أعلاه الى مدير البطولة / الاتحاد القطري للشطرنج أستمارة يسلم نموذج

وفقا والدربية مدون بالانكليزية  19/4/2018 المصادف الخميسموعد أقصاه يوم في 

 لبيانات الطالب .

 7  تطبق على لكل جولة و  دقيقة 10النظام السويسري ، بزمن اللدب قدره وفق جولات

 الاتحاد الدولي للشطرنج .البطولة لوائح وقوانين 

  

  سابقةمفي الالفائزة الثلاثة والمدارس الفردية في البطولة الفائزون الثلاثة الطلاب يمنح 

على كاس افضل لاعبين بالنقاط لكل مدرسة (  3) يتم تحديد افضل فريق باختيار الفرقية 

لاتحاد االاتحاد القطري للشطرنج بالتداون مع ددها البطولة والميداليات وفقا للترتيبات التي ي

 .القطري للرياضات المدرسية

 

  على الايميل   نموذج أستمارة التسجيل للاعبين أرسال 

 E-mail: qatarschoolchess@gmail.com 
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Address 



 

 

REGISTRATION FORM (girls) 

 للمدارس الشطرنج لبطولة التسجيل استمارة

 عشرة الحادية النسخة المدرسي الاولمبي بالبرنامج الشطرنج مسابقة

 32-24   April 2018 

 

 The deadline for receipt the registration form is Thursday, April 19, 
2018. 

 The primary Schools Girls’ Chess Championships will be held on 
Monday and Tuesday 23-24 April, at 8:30 am, please note that schools 
will be held responsible for the delay of their students. 

 Please sent the registration form on qatarschoolchess@gmail.com 

 We will sent the address map for Omar Bin AlKhattab Boys Primary2 to 

your WhatsApp, see Also the attach address map. 
 Please write the name as indicated on the student passport. 

 

 
 

No Last name First name NAT. Birthday Last name 
in Arabic 

First name in 
Arabic 

1       

2       

3       

4       
5       

       

School Name Supervisor name Mobile Email 
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REGISTRATION FORM (boys) 

 للمدارس الشطرنج لبطولة التسجيل استمارة

 عشرة الحادية النسخة المدرسي الاولمبي بالبرنامج الشطرنج مسابقة

  26-25   April 2018 

 

 The deadline for receipt the registration form is Thursday, April 19, 
2018. 

 The Primary Schools Boys’ Chess Championships will be held on 
Wednesday and Thursday 25-26 April, at 8:30 am please note that 
schools will be held responsible for the delay of their students. 

 We will sent the address map for Omar Bin AlKhattab Boys Primary2 to 

your WhatsApp, see Also the attach address map. 

 Please write the name as indicated on the student passport. 
Please see: http://www.qatarsop.com/         www.qatarchess.com 

 Please sent the registration form on qatarschoolchess@gmail.com 

No Last name First name NAT. Birthday Last name 
in Arabic 

First name in 
Arabic 

1       

2       

3       

4       

5       

       

School Name Supervisor name Mobile Email 
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